



Styremøte ØRYK

Sted: Tune Ridesenter, Sarpsborg

03.10.2016 kl. 19.00

Tilstede: Gina Lindbæk, Maria Lehmann, Liv-Mona Årseth, Ida Kongsbakk og Øystein Hansen.

Forfall: Mats Bergersen, Susanne Nesmoen, Marie Nordskogen, Leif Høyland, Tone Aas, og Kristoffer Tvette.

Sak 1 - 2016 Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte:

Godkjent med anmerkning. Det ble forvirring rundt møtedato. Det som står i diffus tekst er fra tidligere referater. Den teksten i vanlig fremhevd farge er til enhver tid det gjeldene. Møte ble også flyttet grunnet at mange ikke kunne, og at Son ikke hadde mulighet til å ta imot oss denne gangen.

22.08.16: GODKJENT UTEN ANMERKNINGER.

13.06.2016: AGENDA BLE IKKE SENDT UT PÅ MAIL, MEN UTDELT PÅ MØTET. REFERAT FRA FORRIGE STYREMØTE OG FRA LEDERMØTE BLE GODKJENT UTEN ANMERKNING.

27.04.2016: BÅDE STYREMØTEREFERAT OG ARBEIDSMØTEREFERAT GODKJENT UTEN ANMERKNING.

29.02.2016: GODKJENT UTEN ANMERKNING.

27.01.2016: Godkjent med anmerkning. Sak 63 – 2015, Solberg flyttet stevnet.

Sak 3 - 2016 Budsjett og regnskap:

Kasserer fremlegger regnskap pr. 30.09.2016, og legger til:

- Litt usikkerhet rundt tildeling av midler, og det antas at fristene for å søke er utløpt.
- Noe uklart hva enkelte poster er. Dette tas opp med Ingrid Jacobsen.
- Medlemsliste er mottatt fra ØIK, og kontingenten faktureres klubbene 03.10.2016.
- ØRYKs hovedutgifter er KM/ØM og kurs.

- Dommerutgifter blir en egen post i regnskapet.
- Restpremier etter KM/ØM telles og bokføres som lagerbeholdning.
- Ubetalte fakturaer fra 2015 pures.
- Usikkerhet rundt post 3500. Ingrid Jacobsen kontaktes.
- TP-kurs går med underskudd. Kasserer setter opp et eget regnskap og ser på den reelle utgiften kretsen har av å holde kurs. Det blir videre diskutert om kursarrangør videre må sende inn regnskap til godkjenning før invitasjonen legges ut.
- Gina mailer Ida fakturagrunnlag for utleie av tidtakeranlegg for 2016.

22.08.16: KASSERER HADDE IKKE HALVÅRSREGN

SKAP TIL MØTE.

OPPFORDRING: KLUBBENE MÅ GJERNE FORESPØRRE KRETSEN OM HJELP OG VEILEDNING ANG. SØKNADER OM STØTTE AV MIDLER. DET ER MANGE SØKNADER OG SENDE, OG MANGE HAR ULIKE KRAV – LETT Å ROTE SEG BORT I JUNGELEN AV TIDFRISTER OG DRIVERSE.

13.06.2016: KASSERER LAGER ET HALVÅRSREGNSKAP I JUNI SOM PRESENTERS PÅ FØRSTE MØTE ETTER SOMMERFERIEN. HUN TAR OGSÅ EN GJENNOMGANG AV FRISTER PÅ DIVERSE SØKNADER OG STØTTE.

27.04.2016: KASSERER HAR FREMDELES IKKE BANKTILGANG OG DERFOR LITE NY INFORMASJON.

29.02.2016: KASSERER VAR IKKE TILSTEDE OG INFORMASJON OM BANK OG KONTO BLE DERFOR IKKE GITT. PÅ NESTE STYREMØTE ER DET ØNSKELIG MED DISKUSJON ANG. DEKKEN TIL KM/ØM I FORHOLD TIL BUDSJETTET, OG OM VI KAN KLARE DET TIL DE INDIVIDUELLE KLASSENE.

VI ØNSKER OGSÅ EN OVERSIKT PÅ NESTE MØTE FRA LIV MONA OM PREMIER TIL KM/ØM.

27.01.2016: Dette punktet blir fast på agendaen. Kasserer informerer neste styremøte, da hun foreløpig ikke har tilgang til regnskapet. Det ble presisert, etter sak 60-2015, at søknader om midler skal skje før fristen.

Sak 4 - 2016 Post:

- Kretsen ønsker ikke å blande seg i private uenigheter om premier. Det står klart i KR hvilke premier som tilfaller hest og rytter. Kretsen sier også nei til å selge et ekstra.
- Maria og Liv-Mona drar på utviklingsforum. Gina melder på Liv-Mona med hotell.
- Kretsen sier nei til å produsere et nytt KM-dekken i 155, men foreslår at rytter kan kontakte andre vinnere og spørre om å få bytte.

22.08.16

- KRETSEN ØNSKER Å FØLGE OPP FORBUNDET VEDRØENDE KLAGER. VI SENDER INN EN "PURRING" PÅ TIDLIGERE KLAGER.
- DET HAR KOMMET INN ETTERSPORSEL OM LAVE KLASSE I SPRANG FOR PONNI. LIV-MONA INFORMERTE OM AT KRETSEN GODKJENTE, FOR NOEN ÅR SIDEN, AT ALLE D-STEVNER SKAL GÅ FRA LD-P TIL MB-H - SÅ LANGT BANEFORHOLDENE TILLATER DET. DETTE ER NOE GRENLEDER MÅ PÅSE AT OVERHOLDNES VED GODKJENNING AV INVITASJONER I HORSEPRO.

13.06.2016: KRISTOFFER HAR FÅTT EN MELDING PÅ FACEBOOK OM HVORVIDT KLUBBENE SKAL SKAFFE TP SELV. DENNE ER BESTVART.

FAKTURA PÅ DEKKEN TIL KM/ØM ER GODKJENT.

GINA TAR EN RUNDE OG FÅR PRISER PÅ BRODERING AV DEKKEN TIL KM/ØM.

LINE OG ANNICKEN SENDER ANTALL DEKKEN TIL LIV-MONA INNEN ONSDAG 15.06.2016.

27.04.2016: MARIA HAR FÅTT TILSENDT EN STEVNERAPPORT FOR MOSS. DE VAR IKKE STORFORNØYD MED HJELPEN TIL Å FINNE OG KONTAKTE TP TIL SITT STEVNE. DETTE FORSØKER VI Å FORBEDRE OSS PÅ VED Å DELEGERE ARBEIDSGAVER PÅ NYTT, SAMT LAGE EN OVERSIKT OVER TP MED KONTAKTINFORMASJON.

29.02.2016: FYLKESKOMMUNEN ØNSKER EN OVERSIKT OVER PLANLAGTE ANLEGG I FYLKET. VI SENDER UT MAIL TIL ALLE KLUBBER MED FORESPØRSEL OM DE PLANLEGGER ELLER ER UNDER BYGGING AV NYTT ANLEGG.

DET HAR KOMMET FLERE MAILER ANG. GRØNT KORT-KURS. MARIA LEHMANN FÅR ANVAR FOR DETTE, OG SETTER OPP ET KURS SÅ SNART SOM MULIG. VIDERE VIL EN VIKTIG OPPGAVE VÆRE Å REKRUTTERE KURSHOLDERE.

27.01.2016: Dette punktet blir fast på agendaen. SORK tilbød seg å dele postboks med ØRYK, men det ble besluttet å oppføre Tune Ridesenter som postadresse. Ida ordner postendring.

Sak 5 - 2016 Medlemmer og klubbaktivitet:

- ØRYK har flere ryttere som skal delta under Kingsland Oslo Horseshow

- Det kommer nytt regelverk for MG, og dette vil hjelpe å spre grenen til flere klubber i kretsen. Hittil har samtlige ryttere vært hos Borge Rideklubb.

- Moss og Omegn Hestesportklubb er oppe og går. De har fått tilgang til SportsAdmin, KlubbAdmin og opprettet en bankkonto. Noen ryttere har byttet klubb, men forbundet har vært veldig hjelpelige med de startene som har ønsket å representere Moss den korte stunden de, i teorien, har stått uten klubb. Fremtidsplanene er å arrangere treninger, kurs og mindre UK-stevner på Kubberød, med dressuren på Jegersberg- som en foreløpig løsning. Klubben har ingen tilgang til Mossemarka Hestesenter, men kommunen er åpen for dialog. Moss har hverken lyst eller mulighet til å kjøpe Mossemarka, men ønsker å leie stede og drive rideskole i fremtiden. Enten fra kommunen, eller fra en privat aktør. Hittil har de avholdt to styremøter.

22.08.16

- FORKS ANLEGG TAR FORM.
- ASKIM FÅR NY UTEBANE.
- VI OPPFORDRER KLUBBENE TIL Å SENDE INN INFORMASJON TIL KRETSEN OM RYTTERE SOM HEVDER SEG I DE FORSKJELLIGE GRENENE - SÅ PUBLISERES DET PÅ HJEMMESIDEN.

27.04.2016: FÅ HAR TATT KONTAKT/ FÅTT SVAR FRA SIN(E) KLUBB(ER). DETTE TAS OPP PÅ LEDERMØTE.

29.02.2016: KLUBBENE BLE FORDELT PÅ STYREMEDLEMMENE - SE LISTE UNDER. PÅ NESTE STYREMØTE SKAL ALLE PRESENTERE "SINE" KLUBBER MED ANTALL MEDLEMMER, LISENSIERTE RYTTERE OG STEVNER.

KLUBB	KONTAKTPERSON
ASKIMRIDEKLUBB	MARIE NORDSKOGEN
BALDURISLANDSHESTFORENING	BJØRN ANDERSEN
BORGERIDEKLUBB	KARIANNE BREKKEN
EIDSBERGRIDEKLUBB	SUSANNE NESMOEN
FREDRIKSTAD OG OMEGNRIDEKLUBB	TONE AAS
GYLDERRIDEKLUBB	LINE GUNDERSEN
HALDENRIDEKLUBB	MARIA LEHMANN
MARKER KJØRE- OGRIDEKLUBB	MARIE NORDSKOGEN
MOSSRIDEKLUBB	ØYSTEIN HANSEN
RAKKESTAD KJØRE- OGRIDEKLUBB	MAY LINN DRAMSTAD
RÅDE OG ØNSØYRIDEKLUBB	KRISTOFFER TVETE
SARPSBORG OG OMEGNRIDEKLUBB	LIV MONA ÅRSETH
SOLBERG RYTTERKLUBB	MARIE NORDSKOGEN
SON HESTESPORTKLUBB	ØYSTEIN HANSEN
SPYDEBERGRIDEKLUBB	MATS BERGERSEN
TOMTERRIDEKLUBB	STIAN AAS
VARTEIG KJØRE- OGRIDEKLUBB	TONE AAS

27.01.2016: Dette punktet blir fast på agendaen. Aktiviteten i kretsen må synliggjøres og vi ønsker oss derfor en kontaktperson i hver klubb. Denne personen har som ansvar å holde styret orientert om hvem som er ute å starter, og gir oss mulighet til å legge dette på internett. Gina jobber videre med konkrete oppgaver for kontaktpersonen til neste møte.

Sak 8 - 2016 KM/ ØM og cuper 2016:

Evaluerings:

KM/ØM-D: Godt gjennomført! RORK er flinke, og får mye velfortjent skryt. Moro med fine Dølahester i ØM for Døl.

KM-S: Bra gjennomført! Fint at FORK kunne arrangere på kort varsel.

KM-F: Det var et fint stevne i Tomter, med mange startende. Synd at misforståelse gjorde stemningen til tider krevende.

ØM-S: Dessverre mye rusk i Son denne dagen. For mange klasser, og for lang dag. Gikk utover dyrevelferden. Litt av skylden legges på grenleder i sprang, som godkjente invitasjonen med så mange klasser. Å starte dagen med en klubbklasse virker unødvendig. Det påpekes at KR og statutter må leses og følges av arrangør. Gina skriver et skriv om dette til neste møte.

- Per nå er alle cuper avsluttet eller ikke påbegynt.

- Redegjørelse for Hooks-cup er en misforståelse, og er avsluttet.

22.08.16: MOSS RIDEKLUBB ER BEGJÆRT KONKURS OG KAN DERFOR IKKE ARRANGERE KM-S. STEVNET BLIR FORESLÅTT FLYTTET TIL 10.-11. SEPTEMBER HOS:

ALT 1. FORK

ALT 2. BORGE

ALT 3. RORK

KRETSEN OPPFORDRER STERKT ALLE KLUBBER TIL Å BISTÅ MED DUGNADSARBEID TIL DEN KLUBBEN SOM PÅTAR SEG KM-S PÅ SÅ KORT VARSEL!

KM-F, KM-D, ØM-D OG ØM-S GÅR SOM PLANLAGT.

HØØKS-CUP ER OVERSTÅTT, MEN DET BLE STILT SPØRSMÅL VED HVORFOR STATUTTENE BLE ENDRET ETTER AT CUPEN HADDE STARTEN. ENDRINGEN SKAL HA SKJEDD MELLOM 2. OG 3. AVDELING - ALTSÅ I SOMMERFERIEN. LINE GUNDERSEN VIL BLI BEDT OM EN FORKLARING, OG MULIGENS MAJA FARUP, SOM SKREV DE OPPRINNELIGE STATUTTENE.

GRENLEDERE PÅSER AT RESULTATER FRA CUPER ER OPPDATERT OG DISTRIBUERT.

13.06.2016: ØM-S SKULLE VÆRT AVHOLDT I MOSS HELGEN 11.-12. JUNI. STEVNET BLE AVLYST. DET BLE DISKUTERT FREM TRE ALTERNATIVER:

ALT. 1: MOSS 2.-3. JULI.

ALT. 2: FORK 28. AUGUST.

ALT. 3: ASKIM 20.-21. AUGUST.

LINE MANGLER RESULTATER FRA SORK – CAVALOR CUP.

27.04.2016:

- GINA HAR KJØPT DEKKEN TIL KM. 20 STK. UTEN BRODERING I STØRRELSE HEST.
- CACALOR CUP ER I GANG.
- HOOKS CUP ER NESTEN AVKLART. LB + LB-P. CUPEN VIL GÅ DER DET ER MULIGHET FOR TO BANER, ALTSÅ BORGE, RORK OG MOSS.
- GRENLEDERE SNAKKER OM KM/ØM PÅ LEDERMØTE.

29.02.2016: GRENLEDERE I SPRANG OG DRESSUR ER IKKE KLARE MED NYE STATUTTER FOR KM OG ØM. INGRID JACOBSEN OG MAJA FARUP SENDER STATUTTER FOR DRESSUREN PÅ MAIL TIL GINA OG MARIA FOR GJENNOMGANG FØR EV. VEDTAK PR. MAIL. STIAN ØNSKER INNSPILL TIL NYE STATUTTER FOR SPRANG. MARIE OG LIV MONA TAR ANSVARET VIDERE, OG SENDER STATUTTENE TIL HELE STYRET FOR GJENNOMGANG OG EV. VEDTAK PR. MAIL.

I 2015 BLE DET GODKJENT STATUTTER FOR KM I FELTRITT, MEN STEVNET BLE IKKE GJENNOMFØRT GRUNNET MANGEL PÅ TEKNISK PERSONELL. GRENLEDER ØNSKER NÅ AT VI GODKJENNER STATUTTENE PÅ NYTT, FOR Å HA MULIGHET TIL Å

AVHOLDE KM I ÅR. STYRET HAR NOEN SPØRSMÅL TIL STATUTTENE OG GINA SENDER MAIL TIL GRENLEDER. VED SVAR KAN STATUTTENE EV. GODKJENNES PR. MAIL.

LINE ER ANSVARLIG FOR CUPER I DRESSUR: HITTIL HAR STALLBODEN SAGT JA TIL Å ARRANGERE CUP I LA, MENS HOOKS IKKE HAR SVART.

REKRUTTERINGSCUPEN OVER FLERE UK-STEVNER VIRKER LITE GJENNOMFØRBAR, OG SAKEN LIGGER NÅ PÅ IS.

27.01.2016: Det kom flere forslag til å endre statuttene for KM og ØM: Det ønskes endring i poengregningen i dressur, splitte KM og ØM (sprang), splitte ØM-individuelt og ØM-lag (sprang) og å ha åpne klasser under KM. Grenledere i sprang og dressur tar ansvar for et møte med relevante personer for å utarbeide et forslag til statuttendringer.

Cavalor Cup Sprang blir utarbeidet.

Liv Mona fordeler sponsorer til de forskjellige cupene.

Comeback-cup er avsluttet.

RORK har hittil tatt ansvar for rekrutteringscupen. Denne cupen har gått på UK-nivå, noe som ikke gir et tilbud til alle klubbene i kretsen. Det ble vedtatt å bruke 2016 som et prøveår for å få rekrutteringscupen ut i hele kretsen. Dette ved å la cupen gå på flere UK-stevner før en finale hvor kun klubbene med finalister er invitert. ØRYK står for premier til finalen.

Sak 16 – 2016 Rekrutteringsaktivitet

- ØRYK har tre rideskoler geografisk. Gina sender mail til rideskolene med forespørsel om å sende informasjon som vi kan bruke i informasjonsfolderen. Denne folderen ønsker vi å ferdigstille til ledermøte. Vi vil oppfordre skolene til å vaksinere hestene sine, og låne de ut til elever. Dessverre ser vi at Starum legger føringer for rideskolehester som ikke samsvarer med dette ønsket.

- Kristoffer er FERD-sjef fra kretsen. Det er forslag om å la Stall Tonheim arrangere cupen over to dager på Tune Ridesenter. Saken følges opp på ledermøte.

- I følge kontoutskriften fikk kretsen tildelt 15 000kr fra forbundet for flere år siden for å arrangere en kretssamling. Disse pengene er aldri blitt brukt, men det kom mange innspill på hva pengene kan gå til:

* Arrangere en clinic som er gratis for utvalgte ryttere, men ellers åpen for alle. Klubbene velger selv ut sine «utvalgte».

* Sponse trening for finalistene i Come-back- og Ferd-cup.

* Mental trening.

* Kretsting

Det ble ikke konkludert med noe.

Sak 17 -2016 Tidtakeranlegg

Tidtakeranlegget til kretsen gikk i stykker da det tok fyr under stevne til RORK i høst. Det var heller ikke mulig å reparere. Vi har fått et tilbud på 40 000kr + mva uten lystavle. 60 000kr + mva med lystavle. Det kom inn mange innspill både for og imot kjøp av nytt:

- Det blir dårlig håndtert, og derfor går fortere i stykker.
- For sårbart til hyppig transport.
- Ikke krav før L-stevner.
- Noen klubber har eget.
- Tidtakeranlegg er en konkret sak for å søke om spillemidler – kan dekke opp til 50%.
- Flere kretser har.
- Ha tilbud til de mindre klubbene.
- Synd for klubbene å ikke kunne leie.
- De som har eget leier ikke ut.
- Økonomisk vanskelig for kretsen pr. nå.
- Skal KM gå uten? Ev. skal kretsen utelukke alle klubber utenom Askim og FORK til å arrangere det?
- Vil de små klubbene leie det for 2000kr pr. helg?
- Stor utgift.
- Å låne penger er ikke et tema.
- Å kjøpe nå gir kretsen meget dårlig likviditet.

Ida sjekker pris på forsikring. Maria mailer NIF om ev. restriksjoner mot å øke medlemskontingenten. Spørsmålet videreføres til ledermøte.

22.02.16

- STYRET SER IGENNOM TIDLIGERE REFERAT FOR HVA VI BLE ENIGE OM ANG. REKRUTERINGSSTEVNE.
- VI LAGER EN BROSJYRE OM RIDESKOLER I KRETSEN OG PUBLISERER PÅ HJEMMESIDEN, SAMT SENDES TIL BARNESKOLER.
- FERD-CUP: BØR/ KAN KRETSEN SAMLE DISSE ELEVENE TIL FELLES TRENING?

Sak 18 – 2016 Leder møte

Rådehallen 24.10.16 kl. 19.00.

Sak 13 – 2016 Neste styremøte

Rådehallen 24.10.16 kl. 18.00. Kristoffer booker rom og henter nøkkel.

22.02.16: DETTE MØTE PÅ AVHOLDT PÅ TUNE DA BERGE IKKE SVARTE PÅ FORESPØRSELEN FRA MARIA. NESTE MØTE ER FLYTTET TIL TIRSDAG 27.09.2016 I SON.

13.06.2016:

22.08.2016 -KL.19.00- BERGE.

26.09.2016 -KL.19.00-SON.

24.10.2016 -KL.18.00- LEDERMØTE + TERMINLISTEMØTE, RÅDEHALLEN - KRISTOFFER ORDNER NØKKEL.

21.11.2016 -KL.19.00- ENDELIG TERMINLISTEMØTE, KALNES.

12.12.2016 -KL.19.00- JULEAVSLUTNING, TUNE.

MARIA SENDER FORESPØRSEL TIL KLUBBENE.

27.04.2016: 2. JUNI KL. 19.00 PÅ TUNE RIDESENTER, SARPSBORG.

29.02.2016: GINA ORIENTERTE OM MØTESTED FOR NESTE MØTE, OG AT DETTE ER ET ARBEIDSMØTE FOR SOMMERARRANGEMENTET.

KRISTOFFER HADDE ET ØNSKE OM Å SPRE MØTENE TIL FLERE STEDER ENN ASKIM OG TUNE. DETTE FOR Å VÆRE MER SYNLIGE I HELE KRETSEN. FORSLAGET BLE NEDSTEMT DA DET VAR BRED ENIGHET OM AT MEDLEMMENE IKKE ER OPPTATTE AV HVOR VI HOLDER MØTER. DET BLE OGSÅ PRESISERT AT DET ER KLUBBKONTAKTENS OPPGAVE Å VÆRE SYNLIG FOR KLUBBENE.

Sak 10 - 2016 Eventuelt:

- Forslag om å dele ut en hederspris på kretstinget.
- Gina er valgt inn i anleggsutvalget i ØIK.
- Det presiseres at KR må følges når invitasjoner godkjennes på HorsePro. Her skal kretsen gå foran som et godt eksempel.

22.08.16: LEIF ØNSKER RASKERE OPPDATERING AV HJEMMESIDEN. DA SPESIELT TERMINLISTEN MED TP.

13.06.2016: LEIF SENDER UT MAIL TIL ALLE KLUBBER OG BER DE BEGYNNE Å FORBEREDE TERMINLISTE FOR 2017.

KRISTOFFER SKAL ENDRE HJEMMESIDEN SÅ DEN BLIR ENKLERE Å NAVIGERE I.

KRISTOFFER HAR ANSVAR FOR FERD RIDEKOLE-CUP.

LINE HAR ANSVAR FOR COMEBACK-CUP.

29.02.2016: MARIA SPØR OM DISKUSJONEN I FREDRIKSTAD MELLOM FORK OG BEGBY IL, OM BRUK AV LYSLØYPA PÅ ØSTSIDEN, ER NOE KRETSEN SKAL MENE ELLER SI NOE OM OVENFOR FREDRIKSTAD KOMMUNE. DET BLE ENIGHET OM AT VI INFORMERER TONE AAS OM "TILRETTELEGGING AV FERDSEL", MEN IKKE BLANDER OSS MER ENN SOM SÅ. PROBLEMSTILLINGEN ER IKKE UKJENT I ANDRE DELER AV FYLKET.

FORRIGE STYREMØTE KOM DET INNSPILL OM Å GI GRENLEDERE STEMMELETT. MARIA INFORMERER OM AT DETTE IKKE ER LOV I FØLGE EVELYN JOHNSRØD - DETTE BLIR AVKLART MED FORBUNDET OG NIF AV MARIA.

27.01.2016: Innspill om å gi grenledere stemmerett i styret ble godt mottatt, men må ev. Tas opp på neste års kretsting.

Det ble etterlyst årsberetning for sprang 2015. Dokumentet skulle vært med saksdokumentene til kretstinget 2015.

Det etterlyses arbeidsbeskrivelse for grenledere.

Det ble besluttet å flytte tidtageranlegget og walkietalkies til Tune Ridesenter, hvor Gina, ev. Ida, vil ha ansvar for utleie og tilstandssjekk.

Liv Mona blir ansvarlig for sløyfer, og bestilling av disse, til KM/ ØM.

I tillegg til Kristoffer blir Mats medansvarlig for web. Han ønsker seg et dokumentsted på rytter.no.

Det ble spurt om det er krets eller klubb som dekker utgifter til konferanser for teknisk personell. Kasserer svarer bedre når hun får tilgang på budsjettet for 2016.

Fredrikstad 07.10.2016

Referent: Maria Lehmann